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 4. Conceptverslag landelijke raad inclusief actie- en besluitenlijst,  
    d.d. 15 juni 2024 
 

 

 

 

 

  

 

Het landelijk bestuur vraagt de landelijke raad het conceptverslag van de landelijke raad 
van15 juni 2024, inclusief besluitenlijst, vast te stellen en de actielijst ter kennisgeving 
aan te nemen. Na vaststelling wordt het definitieve verslag via de website ter 
kennisgeving aan de vereniging aangeboden. 
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1. Verslag 
 

1.1. Opening en welkom 
De voorzitter Jaap Boot heet alle aanwezigen welkom op de 103e landelijke raad van de Vereniging 
Scouting Nederland.   

Hierna stelt de voorzitter één voor één de bestuursleden voor en de voor benoeming op de agenda 
staande Maykel Kicken. In de pauze is er mogelijkheid tot nader kennis maken met Maykel en ook de 
kandidaat-voorzitter Céline Blom zal tijdens de pauze aanwezig zijn om kennis mee te maken.  
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1.2. Meningsvormend deel 
 

Tijdens het ochtenddeel werd stilgestaan bij de WHY van Scouting en aan een aantal aanwezigen 
werd gevraagd wat voor hen Scouting maakt en waarom ze, in dat licht, gekozen hebben om 
landelijke raadslid te worden. Hierna werd stilgestaan bij de rol van de landelijke raad, in relatie tot het 
landelijk bestuur en de ondersteuningsorganisatie. Onderstaand schema is hierbij gepresenteerd als 
illustratie van de (mogelijke) verdeling in tijd en aandacht voor operationele thema’s versus strategie 
en toekomst tussen de drie organisatieonderdelen op landelijk niveau. 

 
Hierna werd in drie rondes stilgestaan bij stellingen rond de thema’s: 

- Dynamiek van de vergadering; 
- Relatie met de achterban; 
- Rol als raadslid. 

Na iedere ronde werden de aanwezigen gevraagd hun persoonlijke mening te delen op vragen via 
Mentimeter. De resultaten van de Mentimeter zijn opgenomen in de bijlage. Het voornemen is om in 
december te gaan experimenteren met een aangepaste vorm van de vergadering van de landelijke 
raad. Dit zal in de werkgroep worden voorbereid.  

De stellingen per thema: 

De dynamiek van de vergadering 

- Als we kijken naar een (veranderende?) rol van de raad, wat betekent dit voor de 
vergadering? 

- Wat betekent dit voor de hoeveelheid en lengte van agendastukken; onepagers of 
beleidsnotities. Hoofdlijnen of compleet?  

- Wat betekent dit voor het instrument regiovragen? 
- Wat zou dit voor de agenda opzet kunnen betekenen? (Tijdsplanning, meningsvormend 

versus besluitvormend, volgorde, keuze onderwerpen,  ….) 
- Wat zou dit voor de inhoudelijke bespreking van agendapunten tijdens de raad kunnen 

betekenen? Ruimte voor meningsvormend of amenderen, vraag versus antwoord of debat. 
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- Moeten informatieve stukken geagendeerd worden of kunnen die los gedeeld worden met de 
raad met de ruimte om vragen te stellen?   

 

Relatie met de achterban 

Als we kijken naar een (veranderende?) rol van de raad, wat betekent dit voor de relatie met de 
achterban? 

- Heb je een plek op de agenda van een regioraad en hoe vul je die in? 
- Hou je (ook op een andere manier) contact met kaderleden of vind je dat niet nodig?  
- Formeel zit een raadslid in het regiobestuur. Is dat voldoende voor de binding, of organiseer je 

dat vooral op een andere manier? 
- Hoe weet je wat er leeft bij bestuurders, leiding, maar ook de jeugd anno 2024? 

Rol als raadslid 

Als we kijken naar een (veranderende?) rol van de raad, wat betekent dit voor jou als raadslid? 

- Opleiding, handboek, informatie over inhoud functie. 
- Buddy systeem, collegiale reflectie e.d. 
- Reglement met afspraken over de manier van werken tijdens de vergadering. 
- Contact met raadsleden gedurende jaar – hoe dan? 
- Contact met landelijk bestuur en ondersteuningsorganisatie gedurende het jaar – hoe dan? 
- Tussentijds informeren (bv nieuwsbrief). 

Na het meningsvormend deel is de nieuwe beoogd voorzitter Céline Blom voorgesteld aan de 
landelijke raad. Tijdens de pauze was er gelegenheid kennis met haar te maken.   
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1.3 Start besluitvormende deel met voordrachten en stemming.  
 

De voorzitter opent het besluitvormend deel van de vergadering met de melding dat 40 (van de 48) 
raadsleden aanwezig zijn en daarmee aan het quorum om besluiten te kunnen nemen wordt voldaan. 

De voorzitter benoemt het vergaderprotocol en geeft aan dat de vergadering gestreamd wordt en live 
bekeken kan worden. De opname wordt alleen bewaard voor de verslaglegging.  
 
Voordrachten en stemming. In het ochtendprogramma heeft Maykel Kicken zich door middel van een 
filmpje voorgesteld. De voorzitter benoemt dat Maykel wordt voorgedragen als lid van het landelijk 
bestuur en Internationaal Commissaris WOSM.  

Hierna brengt de voorzitter de voordracht in stemming (zie agendapunt 13 voor de uitslag).   

 

1.4 Mededelingen  

1.4.a Vanuit het bestuur 

Er zijn geen vragen over de mededelingen Update externe profilering jan-mei 2024, de infographic 
Waarderingstekens en het overzicht geschillen 2023. 

De notitie met betrekking tot de steiger 

Saskia van Dongen geeft een samenvatting van de informatie over de steiger tijdens de afgelopen 
landelijke raden vanaf juni 2022. Veranderde wetgeving heeft geleid tot een opeenstapeling van eisen 
en onderzoeken. Na het reeds uitgevoerde onderzoek geeft de vergunningverlener aan dat er nog 
aanvullende onderzoeken nodig zijn, met de daarbij behorende hoge kosten. Daarnaast zijn 
mitigerende maatregelen nodig en wordt het Scoutinglandgoed mogelijk beperkt in het gebruik van de 
steiger, zonder dat er zekerheid komt dat een vergunning wordt afgegeven. Het Scoutinglandgoed 
heeft aangegeven geen financiële mogelijkheden te hebben voor aanvullend onderzoek en geen 
vertrouwen te hebben in een positieve beschikking rond de vergunning. Vervolgens heeft het landelijk 
bestuur besloten om het landgoed te vragen het vergunningstraject inzake de tweede steiger te 
staken. 

Het landelijk bestuur stelt voor de € 124.000 alsnog in te zetten voor een duurzame investering ten 
behoeve van waterscouts op het Scoutinglandgoed. Hiervoor wordt de input gevraagd van 
watergroepen die op het landgoed hun zomerkamp houden en zal het onderwerp op de agenda van 
de netwerkdag waterscouting in het najaar van 2024 gezet worden.  

De toezegging van het Maritiem Scouting Fonds van € 76.000 was geoormerkt voor een steiger. Nu 
de steiger er niet komt, vervalt deze toezegging. Het staat de vereniging of het Scoutinglandgoed altijd 
vrij om een nieuwe aanvraag voor een ander project in te dienen. 

Edy Bruinooge, waterscouting: Inhoudelijk begrijpt hij het besluit wel maar hij vindt dat het proces rond 
besluitvorming niet de schoonheidsprijs verdient. Het waterwerk voelt zich overvallen door het bericht 
in de notitie twee weken voor de landelijke raad. Saskia van Dongen geeft aan dat de stukken pas 
gekomen zijn na het versturen van de agenda en stukken voor landelijke raad. De landgoedcommissie 
is voor het versturen van de nazending wel geïnformeerd. 

Kirsten van Romswinkel, waterscouting: Het had voor meer rust gezorgd indien de toelichting rond 
plannen voor de toekomst en het reserveren van de beschikbare middelen, die Saskia nu gegeven 
heeft, ook in de notitie vermeld was.  
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Stappenplan werving vicevoorzitter 

Lisa Dol brengt verslag uit van het proces rond de werving voorzitter Scouting Nederland, waar zij met 
een aantal leden van de landelijke raad bij betrokken was. Zij vond de samenwerking erg prettig, er 
waren korte lijntjes en de commissie heeft ook gelegenheid gehad om fysiek een gesprek met de 
kandidaat te hebben. Dit was een constructief gesprek met de gelegenheid voor kritische vragen. Zij 
geeft aan dat de commissie het wel belangrijk vindt om ook binnen Scouting Nederland naar 
kandidaten te kijken.  

Bart van Bree stelt voor om het proces van de werving van de vicevoorzitter op dezelfde wijze te doen, 
met betrokkenheid van leden van de landelijke raad. Aanmelden hiervoor kan voor 1 juli 2024 bij de 
IBC (ibc@scouting.nl). Indien nodig vindt er een loting plaats. De planning is om voor 1 juli a.s. de 
vacaturetekst te publiceren. 

1.4.b. Mededelingen vanuit de IBC 

Menno Hoekstra, IBC en Regio Haarlem laat met behulp van een aantal sheets zien hoe de Teams- 
omgeving voor de leden van de landelijke raad werkt en hoe zij dit voor de leden van de landelijke 
raadsleden hebben ingericht.  

Zij plaatsen daar onder andere de stukken van de landelijke raad en de training van de IBC. In deze 
omgeving kan ook een discussie gestart worden en kunnen krachten gebundeld worden om goede 
(regio)vragen te stellen of voorstellen te doen aan het landelijk bestuur. 

Marcel de Jong, Regio Zuid-Oost Limburg vraagt zich af hoe om te gaan met de discussie. Niet 
iedereen is tijdens werkuren in staat om op berichten in WhatsApp of de Teams-omgeving te 
reageren, waardoor een deel van de discussie gemist wordt. De IBC heeft er (nog) geen antwoord op 
en neemt dit mee in het verdere proces.  

Cees van der Meij, Regio Delfland stelt voor om ook oudere stukken van de landelijke raad 
beschikbaar te maken, omdat je ook nog wel eens terug wilt kijken in oude stukken.  
Menno Hoekstra: dit wordt bekeken.  
 
Frank Mensing, Regio Achterhoek vraagt zich af of er alleen stukken via de IBC geplaatst worden.  
Menno Hoekstra geeft aan dat iedereen mag plaatsen. De IBC houdt de regie.  

Freek Verschuren, Regio De Langstraat mist in Teams de trigger. Hij wil graag weten hoe andere 
landelijk raadsleden weten dat er een discussie is indien er een discussie gestart wordt.  
Menno Hoekstra antwoordt dat het waarschijnlijk een combinatie wordt van WhatsApp en Teams.  

Peter Verbaas, Regio Lek en IJsselstreek: Worden er eisen aan de discussie gesteld, mag je anoniem 
aan discussie deelnemen? 
Menno Hoekstra: deelnemen mag alleen met volledige naam. Het is een besloten groep voor 
(plaatsvervangend) landelijk raadsleden.    

Thijs van den Boom, Regio Eindhoven geeft een compliment aan de IBC. Hij doet een oproep aan de 
ondersteuningsorganisatie om de toegankelijkheid naar de stukken goed te laten regelen en te 
voorkomen dat er op meerdere plekken zaken bijgehouden moeten worden. 

De voorzitter bedankt de IBC voor de presentatie. Hij stelt voor dat er goed gekeken wordt hoe de 
discussie wordt gevoerd. Mogelijk dat met deze stappen vragen ook beter verdeeld over het jaar 
kunnen worden gesteld.  
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5. Conceptverslag 9 december 2023 inclusief actie- en besluitenlijst 
 

Jelmer Coppens, Regio Het Gooi, In zijn regio zijn veel vragen gesteld over de stemming van Saskia 
en zij zijn benieuwd, hoe gaat Saskia het vertrouwen van de regio’s terugwinnen?  
De voorzitter antwoordt dat er de vorige keer is besproken wat de regels zijn met betrekking tot het 
stemmen. Er is met het bestuur over gesproken en er is binnen het bestuur vertrouwen. 

Peter Verbaas, Regio Lek en IJsselstreek: De vragen die in de vorige vergadering gesteld zijn over het 
activiteitenplan waren bedoeld om het proces eerder vast te pakken. Hij wil dit graag als actiepunt zien 
om gezamenlijk aan het activiteitenplan te werken.  

De landelijke raad stelt het verslag van de landelijke raad van 9 december 2023 inclusief 
besluitenlijst vast en neem kennis van de actielijst. 
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6. Rapportage Veiligheid en vertrouwen 2.0 
 

De commissie van de werkgroep bestaat uit Wiebrand van der Meer, Alice Ogink, Lennard Loomans 
en Eefje Smeulders. Wiebrand vertelt dat de opdracht van de werkgroep is om de voortgang te 
monitoren op de actielijst die is opgesteld op basis van de rapportage Veiligheid en vertrouwen en 
andere evaluaties. De commissie heeft vastgesteld dat een aantal actiepunten zijn afgerond en 
andere nog lopen. De commissie heeft er vertrouwen in dat de doelstelling qua tijd wordt gehaald.   

Jelmer Boter, Regio Utrechts Heuvelrug stelt voor om de actiepuntenlijst een volgende keer in de 
notitie op te nemen. Eefje antwoordt dat de landelijke raad een opdracht aan de werkgroep heeft 
gegeven om het proces te monitoren en daar verslag van te doen in de landelijke raad. 

Thijs van den Boom, Regio Eindhoven wil graag weten hoe de hele groep medewerkers geïnformeerd 
wordt over de voortgang. Hij vindt dat er in dit geval liever te veel dan te weinig informatie gegeven 
kan worden.  

Eefje vraagt of de landelijke raad de opdracht van de werkgroep wil aanpassen of is er een andere 
behoefte aan informatievoorziening, dan kan dit het hele jaar door aan de werkgroep gesteld worden.  

De voorzitter bedankt de commissie en zegt toe dat het landelijk bestuur naar de betrokken 
vrijwilligers een taak heeft om hen te informeren, suggesties te delen en actiepunten uit te voeren.  

Edy Bruinooge, waterscouting stelt voor om de opdracht aan te passen of zo snel mogelijk een 
tussenrapportage te delen met alle vrijwilligers die het vertrouwen in de organisatie terug moeten 
krijgen.  
De voorzitter zegt toe dat het bestuur dat oppakt met de input van de commissie.   
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7. Tussenrapportage systeem Waarderingstekens 2019-2023 
 

Peter Abrahamsen, waterscouting vraagt wanneer de definitieve rapportage opgesteld wordt, waarin 
ook de vraag van waterscouting wordt meegenomen. Graag op korte termijn. 

Joris Schut: Er is nog geen proces rond het maken van een vervolgrapportage vastgesteld. Hij neemt 
dit mee in het jaarlijks gesprek met de LBW. Hierin wordt ook de vraag over een mogelijk 
waarderingsteken voor de jeugd meegenomen. De vraag zal al wel aan de LBW worden voorgelegd 
om over na te denken. 

Jelmer Coppens, Regio Het Gooi vraagt waar belangstellenden voor een LBW zich moeten melden 
om toegang te krijgen tot het systeem. 
Joris: Belangstellenden kunnen naar de LBW worden gestuurd. 

Jarno Dakhorst, Regio Den Haag: vraagt wat met de twee suggesties uit de rapportage gedaan wordt. 
Joris: Met betrekking tot de suggestie over de bemensing voor de IBWs, zie hiervoor het antwoord aan 
Jelmer. Bij de LBW kan je ook navragen wie er in de IBW’s zitten. Als het moeilijk is om vrijwilligers te 
vinden voor dit soort rollen, dan kan je ook gebruik maken van het project Meer Vrijwilligers in Kortere 
Tijd. Met betrekking tot de vraag over de formulieren en het proces. Hier wordt nog over nagedacht en 
hier zal op worden teruggekomen bij de eindevaluatie.  

Merlijn Kiezenberg, Regio ZON: Destijds was de opdracht om tekens te bedenken die minder 
barrières opwierpen/makkelijker uit te reiken zouden zijn. Het aantal Zilveren Wolf(-en) die zijn 
uitgereikt zijn slechts op een hand te tellen. Het lijkt alsof deze nog moeilijker te halen zijn. Hij vraagt 
het landelijk bestuur om dit mee te nemen in eindrapportage.  
Joris geeft aan dat er de afgelopen jaren weinig aanvragen zijn geweest voor een Zilveren Wolf. 

Jelmer Boter, Regio Utrechtse Heuvelrug vraagt of een van de doelen van het nieuwe systeem niet 
was om meer te waarderen wanneer iemand actief is en niet bij afscheid.  
Joris: Waarderen is inderdaad een continu proces, vooral ook tijdens het uitoefenen van een functie 
en hij roept nogmaals op om het doen van aanvragen te stimuleren.  

Marcel de Jong, Regio Zuidoost Limburg: Eén van de gevraagde verbeterpunten is om de procedure 
te vereenvoudigen en wil weten wanneer is opgelost.  
Joris neemt dit mee in de evaluatie en wil hier nog geen datum aan koppelen. Hij wil dit geen 
eindevaluatie noemen omdat het waarderingssysteem daarna ook nog blijft bestaan.  

De voorzitter zegt toe met de landelijke waarderingscommissie te bespreken om de criteria te 
vereenvoudigen en mogelijk de procedure makkelijker maken. Hij benoemt dat er wel een 
waarderingsteken bij is gekomen, de Zilveren Wolf. Het gouden Edelhert is meer het oud-gouden 
waarderingsteken, en deze wordt wel meer uitgereikt. 

Monique de Jonge, Regio Zuid-Oost Brabant: Indien een aanvraag niet gehonoreerd wordt, omdat je 
te hoog of te laag hebt ingezet, heeft ze de ervaring dat de hele aanvraag (voor een ander 
waarderingsteken) weer opnieuw gedaan moet worden. Kan dit anders ingericht worden?  
De voorzitter heeft deze ervaring niet, maar zal het met de LBW opnemen.  

 

 

 

Merlijn Kiezenberg, Regio ZON wil inhoudelijk ingaan op de zwaarte van de tekens. In de eisen staat 
er bovengemiddeld gepresteerd moet worden. Dit moet gezien worden in het kader van het onderzoek 
(Scouting in de samenleving) wat destijds gedaan is. Interpretatie van bovengemiddeld lijkt nu 
afhankelijk te zijn van degene die beoordeeld. Hij vraagt om deze eisen meer meetbaar maken. 
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Joris gaat met de beoordeelaars in gesprek. In het handboek waarderingstekens worden eisen verder 
toegelicht aan de hand van praktische voorbeelden die als handvat moeten dienen voor beoordelaars.  

De voorzitter geeft aan dat het doel van de nieuwe waarderingstekens was om meer te waarderen. 
Hierin zijn we wel geslaagd. Er zijn meer waarderingstekens uitgereikt. 
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8. Rapportage Activiteitenplan Scouting Nederland 2023 
 
Arwen van der Leeuw licht het activiteitenplan toe aan de hand van een video. Zij vertelt dat Scouting 
Nederland ieder jaar rapporteert over de activiteiten van de landelijke organisatie, die bijdragen aan 
het versterken van de vijf succesfactoren om groepen toekomstproof te maken. Er wordt 
gerapporteerd aan de hand van het activiteitenplan van 2023, waarin onze doelen zijn geformuleerd.  
 
Ze ziet in de regiovragen dat er veel belangstelling is voor het activiteitenplan, maar zoekt ook naar de 
balans tussen de wens van de landelijke raad om op hoofdlijnen te rapporteren en de 
informatiebehoefte die bleek uit de regiovragen. 
 
Tot slot deelt ze nog een paar highlights en vestigt zij nog de aandacht op de cijfers over sociale 
veiligheid. Scouting Nederland blijft actief inzetten op sociale veiligheid en het verhogen van het 
percentage VOG’s binnen de vereniging. Het landelijke bestuur vraagt de landelijk raadsleden dit uit te 
blijven dragen in eigen regio.  

Er is in 2023 hard gelobbyd voor onze belangen en om op de kaart te blijven als het gaat om het 
thema positieve gezonde ontwikkeling van jongeren. Ook Freek Vonk hielp met vele videoberichten en 
een bezoek aan een Scoutinggroep aan onze zichtbaarheid. 

Frank Mensink, Regio Achterhoek heeft met betrekking tot Salesforce een vraag gesteld in de 
regiovragen, welke ook beantwoord is, maar ontvangt nog steeds vragen vanuit de regio. Zij willen 
graag de reactie van het bestuur op de brief.  
Jan-willem: Er is een meeting geweest met de briefschrijvers. Hier zal een notitie over geschreven 
worden welke gedeeld gaat worden.  

Frank Mensink, Regio Achterhoek: Komt er een handleiding voor het gebruik van het nieuwe Scouts 
Online?  
Joris: Er komt een gebruikshandleiding. Hij adviseert daarnaast om mensen naar de webinars te 
sturen. Hier wordt het laatste nieuws gedeeld.  

Menno Hoekstra, Regio Haarlem vraagt of er alvast een tipje van de sluier kan worden opgelicht over 
het gesprek met de schrijvers van de brief.  
Jan-willem en Alice: er is onder andere gesproken over veiligheid, dataopslag, de platformen waarnaar 
gekeken is en hoe men tot de keuze tot Salesforce gekomen is. Deze en andere onderwerpen zullen 
in het verslag van de meeting vermeld worden. 

Freek Verschuren, Regio De Langstraat: Er staat in de stukken dat er geen medische gegevens in 
SOL staan. Hij is het daar niet mee eens, op het moment dat hij zich inschrijft voor een evenement en 
dieetwensen invult staan er medische gegeven in SOL. 

Jan-willem: Er wordt onderscheid gemaakt in het voor korte termijn opslaan van medische gegevens 
voor een evenement of langblijvende medische gegevens. Voor kortstondige evenementen verdwijnen 
de gegevens na het evenement direct. Langblijvende medische gegevens worden niet opgeslagen.   

Marcel de Jong, Regio Zuid-Oost Limburg: Voornoemd antwoord baart hem zorgen. Moet een 
evenement die dit soort gegevens moet opslaan voor het evenement, dan zelf bedenken hoe ze dit 
gaan opslaan?  
Jan-willem: voor evenementen blijft het mogelijk om gegevens te registreren.  

Opmerking voorzitter: volgens de definitie vallen dieetwensen niet onder medische gegevens, ziektes 
en medicijnen wel. 
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Menno Hoekstra, Regio Haarlem is tevreden over de webinars maar wil in zijn formele rol als landelijk 
raadslid graag ook separaat en actief geïnformeerd worden.  

Jan-willem: Het proces van Salesforce gebeurt in sprints. We gaan na hoe we de landelijke raad de 
komende periode kunnen informeren.      
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9. Vastgoedontwikkelingen Scouting Nederland 
 

Eefje licht toe waarom dit punt ter informatie op de agenda staat. De landelijke raad heeft een aantal 
landelijke raden geleden al besluiten genomen over deze punten. Er is niet schriftelijk gerapporteerd 
omdat het bouwproces doorloopt en het bestuur graag de meest actuele informatie deelt.  

9.1 Nieuwe LSC in Zeewolde 
In februari is de ScoutShop al verhuisd, de rest van het LSC is in april verhuisd en per 1 mei is het 
kantoor in Zeewolde in gebruik genomen. Op zaterdag 22 juni was de opening van het nieuwe 
gebouw in combinatie met het waarderingsmoment voor de landelijk vrijwilligers. Financieel loopt het 
goed, de kosten vallen nog binnen de begroting.  

9.2 Nederweert. De Viersprong  
Er is nog geen kampeerterrein, het vergunningstraject loopt vertraging op. Men is een proces gestart 
om het legaat te verlengen door tussenkomst van de rechtbank. 

9.3 Gilwell Ada’s Hoeve Ommen  
De landelijke raad heeft ingestemd met een lening voor een nieuw sanitair gebouw op Gilwell Ada’s 
Hoeve Ommen. Het project loopt financieel binnen de begroting. De opening staat gepland voor 29 
juni 2024. 

9.4 Blauwe Vogelhuis in Baarn  
Ook hier hebben we te maken met strenge regelgeving vanuit de provincie door de aanwezigheid van 
vleermuizen. De startdatum voor de bouw is daarom opgeschoven naar 1 juli 2024, de oplevering 
staat gepland voor november 2024 en vanaf februari 2025 is er mogelijkheid tot logeren.  

De fondsenwerving loopt goed, maar de bouwkosten lopen op. Er wordt door het team gewerkt om 
kosten te verlagen. Het landelijk bestuur heeft tussentijds besloten om de lening te verhogen voor de 
bouw van het Blauwe Vogelhuis.  

Daarnaast is er extra budget beschikbaar gesteld voor een aantal noodzakelijke aanpassingen aan de 
nutsvoorzieningen, waarbij aanpassing tijdens de bouw goedkoper is dan uitvoeren op een later 
moment. De extra kosten voor de lening kunnen gedekt worden uit de (meerjaren) exploitatie. De 
extra lening is besproken met de financiële commissie. 

Joep van Dooren, Regio Roermond toont een krantenartikel uit het gemeenteblad van de gemeente 
Nederweert van 13 juni jl. waarin de gemeente zegt dat de aanvraag omgevingsvergunning voor het 
Scoutingkampeerterrein wordt ingetrokken. Het landelijk bestuur is niet op de hoogte van deze 
publicatie en zal aan de raad laten weten wat met deze mededeling wordt bedoeld.  

Wiebrand van der Meer, Regio Fryslàn: Is het bereikbaarheidsplan voor het nieuwe LSC gelukt en kan 
daar iets over verteld worden?  
Eefje: Een werkgroep heeft gewerkt aan een bereikbaarheidsplan. Er kan gebruik gemaakt worden 
van een carpoolapp. Een andere optie is dat er gekeken wordt of er fietsen op stations geplaatst 
kunnen worden waarmee je naar het landgoed kan fietsen.  

Jarno Dakhorst, Regio Den Haag heeft met betrekking tot het Scoutinglandgoed Zeewolde uit de 
vorige landelijke raad onthouden dat er vanuit de gemeente wat veranderd is ten opzichte van de 
vergunningen, dat de scope van evenementen smaller zou zijn geworden.  
Fedde: Als het om het landgoed en evenementen gaat, wordt er, in gesprek met de gemeente, 
gekeken wat de ruimte is in het bestemmingsplan. De indertijd gekozen omschrijving uit 2014 laat 
ruimte voor discussie. Voor het businessplan wil Scouting graag de mogelijkheid voor grootschalige 
niet Scoutingevenementen en de gemeente en Staatsbosbeheer begrijpen dat. Er is geen discussie 
over Scoutingevenementen, voor anderen grootschalige evenementen wordt overlegd wat de 
voorwaarden moeten zijn. 
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Cees van de Meij, Regio Delfland vindt dat er iets te gemakkelijk leningen verhoogd worden aan 
kampeerterreinen. Hij begrijpt dat de leningen verhoogd zijn binnen de afgesproken kaders. Hij vraagt 
of er wel opgelet wordt dat je ook in de toekomst nog investeringen kan doen. 
Bart: De lening komt niet uit de vereniging, maar uit het vermogen van het Scouting Nederland Fonds. 
De leningen leveren rente op en worden gespreid terugbetaald. Bij de opstelling van de begroting 
wordt gekeken naar het weerstandsvermogen en er worden geen besluiten genomen die de financiële 
positie van de Vereniging of het Fonds in gevaar brengen. 
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10. Aanpassing Huishoudelijk reglement inzake bemiddeling 
 
Joris licht met behulp van een video toe dat er elke twee jaar een periodieke herziening van het 
huishoudelijk regelement van de Vereniging Scouting Nederland plaatsvindt. Grotere wijzigingen 
worden tussendoor vastgesteld en tweejaarlijks in december wordt er aanvullend over kleinere, vaak 
tekstuele, wijzigingen gestemd. Hierna wordt de gehele tekst, inclusief de tussentijdse besluiten, in zijn 
geheel vastgesteld. Voorliggend is een grotere wijziging. Het betreft hier de werkwijze rond 
bemiddeling binnen Scouting, voorheen aangestuurd door de landelijke bemiddelingscommissie. De 
tekst van het huishoudelijk regelement wordt in lijn gebracht met de vernieuwde opzet en werkwijze 
van de commissie. De tekst die voorligt is opgesteld in samenwerking met het kernteam Bemiddeling.  

Jort Mentink, Regio Twenteland: Waarom blijven we vasthouden aan het vastleggen van afspraken op 
papier en maken we dit niet optioneel voor de betrokkenen of ze dit willen of niet.  
Joris: De tekst is afgestemd en opgesteld met de landelijk bemiddelaars en onze juridisch 
medewerker. Het blijkt dat het verstandig is om afspraken schriftelijk vast te leggen en het voorkomt 
dat er achteraf vragen komen.  

De landelijke raad stemt in met de voorgestelde aangepaste tekst van het huishoudelijk reglement. 
De wijziging betreft de veranderende werkwijze van het Landelijk team Bemiddeling. 
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11. Financiën en beheer 
 
De penningmeester, Bart van Bree, geeft in een video een korte toelichting bij het jaarverslag van de 
vereniging. Hij benoemt dat het jaar wordt afgesloten met een positief saldo van € 70.000, wat zal 
worden toegevoegd aan onze algemene reserves. Hij vermeld ook dat onze accountant een 
goedkeurende verklaring heeft afgegeven. 

 

Mededelingen financiën 
Naar aanleiding van de jaarrekeng geeft de penningmeester aanvullend een toelichting op het 
gesprek met de accountant. De accountant controleert het jaarverslag. Met hem wordt besproken 
waar we staan en wat er de komende periode verwacht kan worden. Ook de vier parameters die de 
vereniging hanteert zijn besproken. Drie van de vier halen we, de parameter wat betreft het eigen 
vermogen niet. De accountant heeft aangegeven dat ons eigen vermogen er beter voorstaat dan uit 
de parameter blijkt omdat we erg veel geld wegzetten in allerlei bestemmingsreserves. De accountant 
adviseert ons om de parameter aan te passen. Dit zal gebeuren in overleg met de financiële 
commissie en de accountant, waarna het landelijk bestuur tijdens de landelijke raad in december met 
een voorstel komt. 

Er is ook met de accountant gekeken hoe we de vereniging financieel sterk houden richting de 
toekomst. De penningmeester gaat met het LSC kijken naar de diverse reserves. Daarnaast zijn er 
grote schotten gezet tussen de deelexploitaties. Dit betekent o.a. dat overschotten bij de 
verenigingsterreinen en evenementen niet bij de vereniging terecht komen en ons minder flexibel 
maken. Ook hier zal in samenspraak met de accountant en de financiële commissie een voorstel voor 
geschreven worden. Dit voorstel zal waarschijnlijk in juni 2025 op de agenda staan.  
 
Risicoreserve evenementen; dit thema, waaronder de risico’s van bijvoorbeeld een World Scout 
Jamboree zijn al in diverse raden besproken is. Voor de WSJ2027 zullen diverse scenario’s in het 
landelijk bestuur besproken worden en vervolgens wordt de gemaakte keuze in de projectopdracht 
opgenomen. 
 
Begroting 2025: waarschijnlijk wordt de contributie verhoogd met de CPI met daar bovenop een 
verhoging van 0%. Dit in tegenstelling tot de in december verstrekte informatie. Na december is de 
keuze gemaakt voor Salesforce waardoor een verschuiving wordt gezien in personeelskosten en we 
daardoor goedkoper uit zijn.  
 
Financiële avond (24 oktober 2024): de financiële avond krijgt een nieuwe invulling. Voor nieuwe 
raadsleden zal via blended learning basisinformatie over de financiën worden aangeboden. De functie 
van de financiële avond zal daarmee worden gewijzigd in een raadsleden-informatieavond. Door het 
eerdere tijdstip bestaat de mogelijkheid om de conceptbegroting met de LR-leden te delen en met hen 
te bespreken. Deze werkwijze zal worden geëvalueerd en indien nodig worden bijgesteld.  
 
Nanning Dijkstra, Regio Rond de Rotte: Het aanpassen van financiële kaders graag in breder verband 
dan alleen met financiële commissie. Hij vraagt zich af of daar ook ruimte voor is op 24 oktober 2024.  
De penningmeester geeft aan dat dit zo is.  
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Jaarverslag Vereniging Scouting Nederland 

Cees van de Meij, Regio Delftland complimenteert de penningmeester met de lichtzwarte jaarcijfers en 
stelt de door Bart voorgestelde plannen op prijs.  

De landelijke raad neemt kennis van de mededelingen financiën welke mondeling zijn toegelicht, van 
de Nota van aanbieding bij het jaarverslag Vereniging Scouting Nederland 2023 en het advies aan de 
financiële commissie over het jaarverslag Vereniging Scouting Nederland 2023. 
 

De landelijke raad keurt het jaarverslag van de Vereniging Scouting Nederland 2023 goed en 
verleent decharge aan het landelijk bestuur voor het gevoerde beleid.   

 

Jaarverslag Scouting Nederland Fonds 2023  

Over het jaarverslag Scouting Nederland Fonds 2023 zijn geen vragen en de landelijke raad neemt 
kennis van het jaarverslag van het Scouting Nederland Fonds 2023. 

 
Jaarverslag en jaarrekening 2023 Scoutinglandgoed BV 
 
Cees van der Meij, Delfland: Hebben we het risico in kaart welke andere (overheids)maatregelen van 
invloed zijn op het landgoed?  
Bart: Een deel zit in de opmerking die Fedde eerder maakte over de vergunning. Daarnaast is aan de 
directeur van het landgoed gevraagd om een plan B te bedenken rondom de exploitatie van het 
Scoutinglandgoed.  

Thijs van den Boom, Eindhoven: Scoutinglandgoed Zeewolde heeft de pittige opdracht om zwarte 
cijfers te draaien. Er is regelmatig spanning met de doelstelling van Scouting Nederland. Thijs doet de 
oproep om in de opdracht van evenementen te beschrijven dat er samen met het landgoed gewerkt 
moet worden. Een gezamenlijke opdracht aan beide.  
Saskia geeft aan dat de vraag al eerder is gesteld. De vereniging en het landgoed willen graag mooie 
evenementen neerzetten en werken steeds beter samen om dit voor elkaar te krijgen.  

Edy Bruinooge, waterscouting is voorstander om de landgoedcommissie door te laten gaan met een 
aangepaste opdracht.  

Jarno Dakhorst, Regio Den Haag vraagt of de volgende vergadering het toekomstbeeld niet in het 
verslag geplaatst kan worden maar op een andere manier gepresenteerd kan worden.  
Bart van Bree zegt toe dat we dit gaan doen.  

De landelijke raad neemt kennis van het Jaarverslag en jaarrekening 2023 Scoutinglandgoed BV en 
het advies van de landgoedcommissie. 
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12. Beëindiging taak commissie Scoutinglandgoed.  
 

Freek Verschuren, landgoedcommissie vat samen wat de landgoedcommissie heeft gedaan (o.a. het 
kantoor en het buitenterrein). De activiteiten, waar de commissie voor was opgezet, zijn nu afgerond 
en de landgoedcommissie vraagt de landelijke raad om de commissie op te heffen. 
Freek benoemt dat, indien er in de toekomst een nieuwe commissie gewenst is (voor bv 
evenementen, een (ander) terrein of bebouwing), de landelijke raad deze commissie dan een nieuwe 
en duidelijke opdracht moet meegeven.  

De landelijke raad stemt in met het ontbinden van de commissie Scoutinglandgoed. 
 

 

De voorzitter stelt voor om niet direct een nieuwe commissie op te richten. De landelijke raad heeft 
gevraagd aan het bestuur om in december te rapporteren over de toekomstige plannen voor het 
Scoutinglandgoed, inclusief de aandacht voor een goede samenwerking tussen het landgoed en de 
evenementen. Laten we pas hierna eventuele vervolgstappen zetten.  

Edy Bruinooge, waterscouting, vindt dat het Scoutinglandgoed een enorm financieel risico is. Hij vindt 
dat de landelijke raad haar rol moet pakken door een landgoedcommissie een landgoed-brede 
opdracht te geven en als raadscommissie aan de slag te gaan.  

Jelmer Boter, Regio Utrechtse Heuvelrug is van mening dat beide van toepassing zijn. Hij roept Edy 
en de andere raadsleden op om te definiëren wat de opdracht van een nieuwe commissie zou moeten 
zijn en deze aan het landelijk bestuur voor te leggen.  

Cees van der Meij, Regio Delfland: Als een commissie is ingesteld en het doel is behaald, dan moet 
een commissie worden opgeheven. Indien er een nieuwe commissie moet komen moet haar opdracht 
duidelijk zijn.  

Peter Verbaas, Regio Lek en IJsselstreek benoemt de procedure zoals die er zou moeten zijn indien 
er een nieuwe commissie gewenst is. Volgens hem ligt de bal eerst bij de voorzitter. 

Thijs van den Boom, Regio Eindhoven is van mening dat de commissie wordt ingesteld door de 
landelijke raad (en niet door het bestuur). Wil het komend halfjaar bekijken hoe een mogelijke 
opdracht eruit zou moeten zien. Wil als raad geïnformeerd worden over de cultuuraspecten tussen 
evenementen en het landgoed.  

Jarno Dakhorst, Regio Den Haag onderschrijft de ideeën van Edy en Thijs dat er een commissie moet 
komen vanuit de leden van de landelijke raad. Hij vindt dat het Scoutinglandgoed toekomstbestendig 
moet blijven.  

De voorzitter stelt voor om komend half jaar een voorstel te maken voor de samenwerking tussen 
evenementen en landgoed, hoe we dit gaan monitoren en hoe dit in de opdrachten wordt 
meegegeven richting organisatieteams en productie. Vanuit de controlerende functie van de landelijke 
raad kan, indien gewenst, een zelfstandige commissie worden samengesteld.   

Merlijn Kiezenberg, Regio ZON merkt op dat sommige dingen nog niet lekker lopen. Hij geeft als 
voorbeeld dat hij heeft gehoord dat de terugkomdag van het Nederlands contingent van de Roverway 
niet op het landgoed kan plaatsvinden omdat dezelfde dag de opening van het kantoor is. Hij vindt het 
jammer dat een landelijk evenement iets op het landgoed wil organiseren en dat dat dan niet kan.  
De voorzitter neemt dit symptoom mee in de discussie.  
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Thijs van den Boom, Regio Eindhoven geeft een compliment aan de voorzitter voor het voorstel. Hij 
wil graag een nieuw tweede rapport waarin beschreven wordt hoe het met de huidige evenementen 
gaat.  
 

 
13. Benoeming a.d.h.v. getelde stemmen. 
 

De voorzitter maakt de uitslag van de eerder gehouden stemming bekend.  

Maykel Kicken wordt unaniem benoemd als lid van het landelijk bestuur/internationaal commissaris 
WOSM voor een periode van drie jaar. 

 

14. Rondvraag 
 

Jelmer Boter, Regio Utrechtse Heuvelrug vond de regiovragen lastig om te lezen. Hij roept de 
raadsleden op om de vragen to the point en duidelijk te stellen met de juiste verwijzingen en vraagt dit 
laatste ook aan de leden van het landelijk bestuur en het LSC.  
De voorzitter bedankt Jelmer voor de oproep en geeft aan dat er nog gekeken wordt of de huidige 
werkwijze van de regiovragen nog voldoet.  

Martijn Nas, Regio ZON: Uit het overzicht sociale veiligheid blijkt dat veel leden geen VOG hebben. Hij 
verzoekt het bestuur om een plan te maken zodat iedereen een VOG aanvraagt en heeft.  
Joris Schut: Het landelijk bestuur komt met een plan om het aantal VOG’s te verhogen. Het aanvragen 
en aanleveren van de VOG is met name de verantwoordelijkheid van het niveau waarop de VOG 
behaald moet worden. In het activiteitenplan en het meerjarenbeleid staan ook Safe from Harm en 
Sociale Veiligheid. De VOG past hierbij.  

Frank Mensink, Regio Achterhoek mist in de statuten voor de regio een stukje over trainingen.  
Joris Schut geeft aan dat hierop teruggekomen wordt na overleg met juridisch medewerker. 

Wiebrand van der Meer, Regio Fryslàn is kritisch over de benoeming van Céline Blom als voorzitter. 
Hoe is de rol van voorzitter te combineren met de functie van burgemeester? Hij vreest mogelijke 
belangenverstrengeling.  
Bart van Bree geeft aan dat dit uitgebreid met de kandidaat besproken is. Alle leden van het landelijk 
bestuur staan wel eens voor de keuze wat ze wel en niet kunnen doen, omdat ook zij een baan naast 
het vrijwilligerswerk hebben. Dit gaat twee kanten op én richting de werkgever én richting Scouting 
Nederland. Dit wordt ook van de kandidaat-voorzitter verwacht.  
De voorzitter benoemt dat er ook rekening mee gehouden zal worden bij het zoeken naar een 
vicevoorzitter.  

Menno Hoekstra, Regio Haarlem en Monique de Jonge. Regio Zuidoost Brabant: In het kader van de 
kosten van de evenementen, vragen zij om rekening te houden met minder bedeelden en aan te 
geven wat er aan het landgoed betaald moet worden. Zij vinden Scout-Ex en LSZW erg aan de prijs. 
Alice Ogink deelt de zorgen van Menno en Monique. Zorgen dat evenementen bereikbaar blijven voor 
iedereen. Er zal een vergelijking gemaakt worden met andere, niet landelijke, Scoutingevenementen 
om na te gaan hoe daar de kostenverdeling is. 

Cees van de Meij, Regio Delfland geeft een compliment aan Céline dat ze het lef heeft om zich 
kandidaat te stellen als voorzitter van Scouting Nederland. 

Met betrekking tot Scouts Online, heeft Cees het gevoel dat bij een deel van de vereniging het beeld 
leeft dat alle huidige functionaliteiten weer terugkomen. Een concrete wens hierbij is de facturatie van 
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contributie op lokaal niveau.  
Alice Ogink antwoordt dat er een nieuwsbrief voor de penningmeesters komt en de huidige 
facturatiemogelijkheden worden ook in het nieuwe SOL meegenomen.  

De voorzitter bedankt iedereen voor de vergadering. Voor iedereen ligt er een magazine dat deze 
week bij alle 15-minners op de mat is bezorgd. Komende week volgt het online magazine voor de 15-
plussers in de mailbox. 

Er wordt afscheid genomen van Freek Verschuren (Regio de Langstraat), Meta Woudstra-Kroon 
(Regio Noord-Holland Midden) en Sven Dirks (Regio Westelijke Mijnstreek). 

De voorzitter sluit de 103e landelijke raad.   

Maykel Kicken wordt geïnstalleerd als nieuw lid van het landelijk bestuur en internationaal 
commissaris WOSM. 
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2. Actielijst 
 

Acties naar aanleiding van de landelijke raad van 15 juni 2024  

 Status 

1. Toegankelijkheid stukken landelijke raad 
via teamsomgeving IBC.  

 Afgestemd met IBC hoe een verwijzing gemaakt kan 
worden naar de LR stukken die op www.scouting.nl 
staan 

2. Nagaan hoe landelijke raad eerder bij 
opstellen activiteitenplan betrokken kan 
worden. 

 De landelijke organisatie is verantwoordelijk voor het 
opstellen van het activiteitenplan op basis van het 
meerjarenbeleid. Hier wordt een groot aantal landelijke 
teams bij betrokken. Het belangrijkste deel van het 
activiteitenplan gaat over het leveren van een basis 
dienstverlening op basis van de vijf succesfactoren 
aan groepen en regio’s. Dit najaar wordt voorafgaand 
aan de LR een bijeenkomst voor raadsleden 
georganiseerd om over de inhoud van het 
activiteitenplan te spreken.  

3. Het landelijk bestuur zal, met input van de 
commissie veiligheid en vertrouwen 2.0, 
nagaan hoe landelijk vrijwilligers over de 
voortgang van het traject geïnformeerd 
kunnen worden.       

 Er is een bijeenkomst gepland met de medewerkers 
van team productie op 17 oktober om hen te 
informeren over de voortgang. 

4. Verslag van het gesprek met de 
briefschrijvers n.a.v. zorgen over 
Salesforce delen met de leden van de 
landelijke raad. 

 Gedeeld in nieuwsbrief aan landelijke raad op 11 juli 
2024 

5. De landelijke raad actief informeren over 
voortgang SOL 3.0.  

Iedere twee maanden worden webinars georganiseerd 
en deze staan open voor alle leden van de vereniging. 
Tijdens de landelijke raad wordt een laatste stand van 
zaken gedeeld tijdens de mededelingen.  

  

6. Aanmelding raadsleden voor commissie 
vicevoorzitter voor 1 juli a.s. bij de IBC.  

 De commissie is in de zomer van 2024 samengesteld 
en actief betrokken bij de recente werving en selectie 
van de vicevoorzitter 

7. Vereenvoudiging proces aanvraag 
waarderingstekens en waarderingsteken 
voor jeugdleden oppakken.   

 Wordt meegenomen in vervolgstappen 

8. Terugkoppelen aan landelijke raad wat 
bedoeld wordt met intrekken van 
omgevingsvergunningsaanvraag in 
Nederweert. 

 In overleg met de gemeente is besloten om in plaats 
van de nieuwe procedure voor de aanvraag van een 
omgevingsvergunning, voor de realisatie van het 
kampeerterrein in Nederweert, nog gebruik te maken 
van de (oude) procedure rond wijziging van een 
bestemmingsplan. Omdat de nieuwe procedure al wel 
formeel gestart was, was het procedureel nodig de 
aanvraag in te trekken en hieraan zit een 
publicatieplicht vast.  

http://www.scouting.nl/
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9. Aanpassen parameter eigen vermogen 
(financiële kaders) in overleg met 
financiële commissie en de accountant  

Onderdeel van de agenda van de landelijke raad van 
14 december 2024 

10. Toekomstbeeld Scoutinglandgoed 
Zeewolde incl. samenwerking 
Scoutinglandgoed met 
Scoutingevenementen agenderen in 
december  

 De notitie toekomstbeeld Scoutinglandgoed is nog in 
ontwikkeling.  

11. Delen van plan om aantal aanvragen 
VOG’s te verhogen.  

 We blijven vanuit de landelijke organisatie actief 
inzetten op het direct benaderen van groepen en 
andere organisaties met een achterblijvend aantal 
VOG’s. Daarnaast is het proces, mede door lobby van 
Scouting, vereenvoudigd. De tweewekelijkse 
belavonden voorzien nog steeds in een behoefte en 
trekken iedere keer nieuwe bezoekers. Tijdens het 
voorzittersoverleg is Sociale veiligheid, incl. VOG 
nogmaals geagendeerd. 

12. Nagaan of in de modelstatuten voor een 
regio het onderwerp trainingen standaard 
opgenomen kan worden.  

 De modelstatuten zijn opgesteld met behulp van een 
klankbordgroep met vrijwilligers uit regio’s en 
admiraliteiten. Wat betreft de doelstelling en 
werkbreedte van een regiovereniging is ervoor 
gekozen niet letterlijk de verantwoordelijkheden en 
taken uit het huishoudelijk reglement over te nemen, 
maar een kortere en breed toepasbare tekst te 
gebruiken. Immers staat in het huishoudelijk reglement 
al precies benoemd wat de taken en 
verantwoordelijkheden van de regio en het 
regiobestuur zijn. En een brede tekst zorgt ervoor dat 
alle mogelijke activiteiten van een regio, nu en in de 
toekomst, ruimte hebben in de statuten. De term 
“activiteiten” is in de statuten toegepast in de breedste 
zin van dit woord: het omvat het organiseren van 
deskundigheidsbevordering zoals trainingen, van 
jeugd-activiteiten zoals een RSW, maar ook webinars, 
kampvuursessies, etc. 
Wellicht is door de vraagsteller de term “activiteiten” 
geassocieerd met artikel 34 sub c (organisatie van 
activiteiten voor jeugdleden), waardoor gevoelsmatig 
de deskundigheidsbevordering misschien mist. De 
bedoeling is juist dat daar alle ruimte voor is. 
 
Graag houden we vast aan de breed toepasbare 
opgestelde tekst voor de modelstatuten. Dat neemt 
niet weg, dat er ruimte is voor een regio om aanvulling 
te vragen in hun concepttekst. Benoemen van 
specifieke activiteiten, zolang dit ruimte voor andere 
activiteiten laat, zal geen bezwaar zijn.  

13. Benchmark doen voor de kosten van 
evenementen. 

 Het uitvoeren van de benchmark is gepland, maar is 
nog niet uitgevoerd. 
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3. Besluitenlijst 
 

Genomen besluiten door de landelijke raad van 10 juni 2023 

1. De landelijke raad stelt, met algemene stemmen, het verslag van de landelijke raad van 9 
december 2023 inclusief besluitenlijst vast en neemt kennis van de actielijst. 

2. De landelijke raad stelt de voorgestelde aangepaste tekst van het huishoudelijk reglement vast. 
De wijziging betreft de veranderde werkwijze van het Landelijk team Bemiddeling.   

3. De landelijke raad keurt het jaarverslag van de Vereniging Scouting Nederland 2023 goed en 
verleent decharge aan het landelijk bestuur voor het gevoerde beleid. 

4. De landelijke raad stemt in met het ontbinden van de commissie Scoutinglandgoed. 
5. De landelijke raad stemt in met de benoeming van Maykel Kicken als lid van het landelijk 

bestuur/IC WOSM voor een periode van drie jaar. 
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4. Presentielijst. 
Naam Regio Naam Regio 
Straver, Marianne  Achterhoek Damen, Debbie  Noord Veluwe / Flevoland 
Mensink, Frank Achterhoek Cate, Jolanda ten Noord Veluwe / Flevoland 
Schut - Luijks, Dieuwertje  Amsterdam Amstelland Woudstra-Kroon, Meta  Noord-Holland Midden 
Groenink, Cora  Amsterdam/Amstelland Bax, Edwin  Noord-Holland Noord 
Verschuren, Freek  De Langstraat Niemeijer, Jeroen Overijsselse Vechtstreek 
Meij, Kees van der Delfland Blokstra, Sven  Rivierenland 
Dakhorst, Jarno  Den Haag Lent, Lars van Rivierenland 
Haveman, Daniel  Drenthe Dooren, Joep van Roermond 
Eventuin, Rudolf Drie Rivieren Utrecht Dijkstra, Nanning  Rond de Rotte 
Boom, Thijs van den Eindhoven Savelberg, Jacco  Rondom de IJssel 
Boer, Johannes de Essnlaand Mentink, Jort  Twenteland 
Weij, Leanne van der Essnlaand Boter, Jelmer  Utrechtse Heuvelrug 
Kramer, Thomas  Fryslân Verbeek, Wouter  Vlietstreek 
Meer, Wiebrand van der Fryslân Abramsen, Peter  Waterscouting 
Wieringa, Erik  Groningen Bruinooge, Edy  Waterscouting 
Hoekstra, Menno  Haarlem Romswinckel, Kirsten  Waterscouting 
Kort, Daphne de Hart van Brabant Baselier, Tommy  West Brabant 
Krom, Frank de Hart van Brabant Buis, Serge  West-Brabant 
Coppens, Jelmer  het Gooi Dirks, Sven  Westelijke Mijnstreek 
Dol, Lisa  Hollands Midden Loomans, Lennard  Zeeland 
Wienk, Jasper  Klein Gelderland Nas, Martijn  ZON 
Verbeek, Thijs Klein Gelderland Jong, Marcel de Zuidoost Limburg 
Moojen, Ruud  Lek en IJsselstreek Jong, Joost de  Zuidoost Limburg 
Verbaas, Peter Lek en IJsselstreek Kiezenberg, Merlijn  Zuid-Oost Nederland 
Deur, Marleen  Maasdelta Jonge, Monique de Zuidoost-Brabant 
Helmer, Marieke  Maasdelta Hendriks, Peter  Zuidoost-Brabant 
Holland, Winfried van Neder Veluwe 

  

Landelijk bestuur 
Boot, Jaap  Voorzitter Ogink, Alice  Landelijk bestuur 
Bree, Bart van Secretaris/penningmeester Schut, Joris  Landelijk bestuur 
Dongen, Saskia van Landelijk bestuur Smeulders, Eefje  Landelijk bestuur 
Jansen, Thijs  Landelijk bestuur Vink, Jan-willem  Landelijk bestuur 
Leeuw, Arwen van der Landelijk bestuur Fedde Boersma Directeur 
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5. Uitslagen Mentimeter meningsvormend deel 
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